
Sindikalni delavci o četrtem samoprispevku
V prvih dneh septembra so o programu četrtega Ijub-

ljanskega samoprispcvka razpravljali tudi dlani atfai*«-
ga ifailikatarga svcta. Dana je bila podpora programu,
izraženih pa je bilo tudi vrsto pripomb in predlogov.
Povsem konkretne in tovrstne so bile pobude — posredo-
vali so jih že mestnemu operativnemu štabu — da preko
TV programa najširii krog krajanov seznani s posebno
oddajo - okroglo mizo z možnostjo neposrednega vklju-
čevanja vanjo kot tudi za oddajo v radiu - studio ob 17.
uri. Izrečen pa je bil tudi pomislek, da je morda sam
naslov ekologija nekoliko ponesrečen, saj po programu
sodeč vsa njegov vsebina vendarlc nc sodi v to področje.

RazpravljaS so tudi |in ilm il—Hii izvraaii uatuioi, ki
to se na posvetu zbrali 12. seotembra. Izmstavili IO

predvsem: neopravifcnost uvmitve projcktov komanal
nc inf rastnikture potniike pottaje in uredhev grajskeg
pobočja v čctrti umoprispcvek, izgradnja Himirita n
toplanii ne prcdstav^a dokon£nc razrefitve proUem
ooesnaževanja ampak bo povzročalo njcgovo razjiritc
na vefji del SRS, postavljena je bila zahteva po doslec
ncm uresničevanju varstva okolja pri vseh novih in scd«
ojih inveslidjah, izpostavljeno je biio tudi vpraianje prc
biematike finančne sposobnosti izvajalcev pro)cktov teti
tega samoprispevka kot tudi vpraianje, ali bo ob mor«
bitni spremembi programa spremenjena tudi prispevn
jlopnja oz. delež samoprispcvka po posamczni invest
dii.


